
Deplek 
van het raaDsliD

Raadsleden wonen in 
Heerhugowaard en zijn in de poli-
tiek gegaan om ‘iets’ te betekenen 
voor de stad en haar inwoners. In 
de rubriek ‘De Plek van het raads-
lid’ beschrijven ze een plek in 
Heerhugowaard die voor haar of 
hem bijzonder is.

Toen er in Heerhugowaard de eerste 
gesprekken plaatsvonden over de 
ombuiging van een gevangenis naar 
een AZC heeft Burgerbelang als 
eerste onze nieuwe medeburgers 
welkom geheten. Nu is het zo ver en 
zijn de eerste gearriveerd en geplaats 
in afwachting van hun asielbehande-
ling.  Maar dan, ...dan moeten deze 
ontheemden een nieuwe vestigings-
plaats hebben om een nieuw bestaan 
op te bouwen. Heerhugowaard 
heeft, net als vele andere gemeentes 
opdracht gekregen om deze mensen 
een woning te verschaffen, maar 
daar zitten al zoveel mensen op te 
wachten, die schuiven dan weer naar 
achter. Dat is voor Burgerbelang een 
onacceptabele gang van zaken. 

We moeten dus actie nemen, en  
snel want AZC’ s zitten straks vol  
met woningzoekenden en de lijst 
wordt alleen maar langer. 
Als gemeente raad hebben we het 
college opgedragen (unaniem) 
een onderzoek te starten om de 
werkelijke behoefte voor sociale 
woningen te inventariseren. 
En recent hebben we vernomen 
dat men in Den Haag ook container 
woningen of soortgelijke snel bouw 
voorzieningen acceptabel vind voor 
de eerste opvang. 
Laten we met elkaar er voor zorgen 
dat dit gebeurd en wel op zo’n kort 
mogelijke termijn. Tenslotte wonen 
we in HEERHUGOWAARD Stad van 
KANSEN en dat geldt voor iedereen.
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De visie van Burgerbelang
In deze rubriek elke keer een andere partij aan het woord

Agenda raadscommissies

vluchtelingen wonen ook graag!

De vergaderingen vinden plaats in de raadzaal in het gemeentehuis aan de 
Parelhof 1 in Heerhugowaard en starten om 20.00 uur. 
De agenda's  met de stukken zijn in te zien op raad.heerhugowaard.nl.

Commissie Middelen en Stadsbeheer, 2 november
Wijziging gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio N-H-N

De Veiligheidsregio draagt zorg voor de coördinatie van de ramp- en 
incidentbestijding. De binnen deze regio gelegen gemeenten dragen de 
kosten van de veiligheidsregio. Over de financiële verdeelsleutel van 
die kosten is een advies uitgebracht. Daarnaast is het noodzakelijk de 
betreffende gemeenschappelijke regeling op punten te actualiseren. 
De gemeenteraad wordt voorgesteld akkoord te gaan met de voorgestelde 
verdeelsleutel en actualisering.

Wijziging gemeenschappelijke regeling Cocensus
Cocensus is een organisatie waarbij een 11-tal gemeenten in Noord-
Holland hun belastinginning laat verzorgen. Door een wetswijziging is het 
noodzakelijk de gemeenschappelijke regeling daarop aan te passen. 
De gemeenteraad wordt voorgesteld daarmee akkoord te gaan.

Vaststellen gedragscodes gemeentebestuur
Het gemeentebestuur van Heerhugowaard wil een vervolg geven aan 
de integriteits bewustwording. Onderdeel daarvan is het vastleggen van 
de afspraken in een gedragscode, zodat voor iedereen duidelijk is welke 
normen het gemeentebestuur zichzelf oplegt. Voorgesteld wordt om 
de verouderde gedragscode uit 2004 te vervangen door geheel nieuw 
opgezette gedragscodes. 

Commissie Stadsontwikkeling, 3 november
Wijziging gemeenschappelijke regeling Regionale  
Uitvoeringsdienst N-H-N

De Regionale uitvoeringsdienst (RUD) is een samenwerkingsverband 
van de milieudiensten in de Regio Alkmaar, Kop van Noord-Holland en 
Westfriesland. De bestaande gemeenschappelijke regeling moet worden 
aangepast aan gewijzigde wetgeving. De gemeenteraad wordt gevraag 
akkoord te gaan met de voorgestelde wijzigingen. 

Regionale toeristische visie Parel aan zee
De samenwerkende gemeenten in Regio Alkmaar hebben een 
gezamenlijke toeristische visie opgesteld met een uitvoeringsplan. 
Doel is om meer toeristen en recreanten dit gebied te laten bezoeken. 
De gemeenteraad wordt voorgesteld deze toeristische visie en het 
uitvoeringsplan vast te stellen. 

Nieuwe richtlijn muziekspectra in horecabedrijven
De gemeenteraad heeft een brief van de VNG ontvangen over nieuwe 
richtlijnen voor de beoordeling van muziekgeluid in horecabedrijven. De 
fractie Burgerbelang legt de commissie de vraag voor welke gedachten 
de fracties hebben over de toepassing van nieuwe richtlijnen om 
muziekgeluid te beoordelen. 

Commissie Maatschappelijke ontwikkeling, 9 november
De agenda van deze commissievergadering kent geen raadsvoorstellen 
waarover het advies van de commissie wordt gevraagd. Wel staan er 
een tweetal korte presentaties vanuit burgemeester en wethouders op de 
agenda. Deze hebben als titel ‘Privacybeleid sociaal domein’
en ‘Buurtgericht sociaalplein’.

Ad Jongenelen
Fractievoorzitter
ajongenelen@me.com
www.burgerbelangheerhugowaard.nl/

Raadsleden wonen in 
Heerhugowaard. In de rubriek 
‘De plek van…’ vertellen ze over 
een plek die voor haar of hem 
bijzonder is.

[persoonlijk]
Alex Harren (45)
Burgerlijke staat: gehuwd, 
twee kinderen
Partij: VVD
Woont sinds 1972 in 
Heerhugowaard

Meer informatie over de gemeenteraad, zoals het vergaderschema van 
raad en commissies, live uitzendingen en informatie over raadsleden: 
raad.heerhugowaard.nl of Twitter: @rdheerhugowaard.
Alle raadsvergaderingen zijn, net als de raadscommissies, live te volgen 
via onze website raad.heerhugowaard.nl

Op 5 november vergadert de 
gemeenteraad over de begroting 
2016.
De begroting is de nadere uitwer-
king van de Voorjaarsnota die de 
gemeenteraad op 25 juni stgesteld.
In de begroting legt de gemeente-
raad de koers voor het komende 
jaar vast met het daarbij behorende 
financiële plaatje. Pas dan wordt 
er definitief duidelijk wat er in 2016 
precies zal worden gedaan in 
Heerhugowaard en hoeveel geld 
daarvoor beschikbaar wordt gesteld. 
De raadsbegroting is onderverdeeld 
in de beleidsbegroting, waarin per 
programma de plannen voor volgend 

Begroting 2016
jaar zijn uitgewerkt en de financiële 
begroting. 
In de begroting is een aantal 
speerpunten benoemd die in 2016 
bijzondere aandacht zullen krijgen, 
zoals werkgelegenheid, huis-
vesting van statushouders en de 
introductie van de burgerjury. De 
begroting 2016 is meerjarig sluitend. 
Dat betekent dat er geen nieuwe 
bezuinigingsmaatregelen in zijn 
opgenomen.

Tijdens de vergadering gaan de 
raadsleden onderling en met de 
leden van het college in debat over 
verschillende onderwerpen die in 

de raadsbegroting zijn opgenomen. 
Ook kunnen de politieke partijen 
amendementen en moties indienen 
over onderwerpen uit de raadsbe-
groting.

U bent van harte uitgenodigd om 
(een gedeelte van) de raadsverga-
dering bij te wonen of te volgen via 
de live uitzending (http://heerhugo-
waard.raadsinformatie.nl/). De 
raadsvergadering over de begroting 
2016 start om 16.00 uur. 
Indien u de raadsbegroting wilt raad-
plegen: deze is te vinden op https://
raad.heerhugowaard.nl/dossiers/
begroting
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‘Hier staat het Asielzoekerscentrum 
Heerhugowaard. Een veelbesproken 
plek. Dat realiseer ik me als raads-
lid. Ik zie veel steunbetuigingen van 
inwoners die de bewoners willen 
helpen. Met spullen, maar ook om 
als vrijwilliger aan de slag te gaan. 
Natuurlijk zijn er ook mensen die het 
azc niet zien zitten. Mensen die zich 
bijvoorbeeld zorgen maken over de 
veiligheid in onze stad. Ook daar 
moeten we oor voor hebben. Ik heb 
trouwens alle vertrouwen in dat het 

met die veiligheid wel goed zit. Dat 
kunnen we onze burgemeester en de 
politie wel toevertrouwen. 
 
Ik ben trots op onze inwoners die in 
gesprek blijven en dat de stad een 
plotse verandering aankan. En de 
vele vrijwilligers die al bij het eerste 
contact laten zien wat onze normen 
en waarden zijn. Dit kenmerkt onze 
stad en we mogen verwachten dat 
gasten zich houden aan onze regels 
en dat we ze ook mogen aanspreken 
als ze dat niet doen.

Heel actueel is de vraag van het 
kabinet aan gemeenten om meer 
opvang voor vluchtelingen te realise-
ren en meer sociale huurwoningen 
te bouwen. Ik vind dat we hier als 
raad met verstand mee om moeten 
gaan. Het is heel makkelijk om je als 
politieke partij op dit punt te profileren 
met ferme uitspraken. Tot nu toe is 
de steun van onze inwoners vol-
doende gebleken en is het de wens 
van de VVD-fractie om dat vertrou-
wen te behouden. Wij willen dat dus 
niet gaan forceren.’




